
  

 

  

  

Beste leden, 

Hierbij ontvangt u de volgende digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Daarmee willen wij u op de hoogte houden van wat er in de 

afdeling speelt en informeren over de politieke standpunten van onze 

raadsfractie. 

Dit is tevens de laatste nieuwsbrief voor het zomerreces. Gedurende de 

maanden juli en augustus zijn er geen raads- en commissievergaderingen en 

ook het bestuur van uw afdeling komt in die maanden niet bijeen. Vanaf 

september gaan de raadsfractie en het afdelingsbestuur weer aan de slag. 

Gedurende het reces verschijnen er geen nieuwsbrieven. De eerstvolgende 

nieuwsbrief kunt u eind september verwachten. 

Onze raadsfractie informeert u in deze nieuwsbrief over de veiligheid van de 

kruispunten in het centrum, de plaatsing van kleine windmolens bij boerderijen 

en andere bedrijven in het buitengebied, de herontwikkeling van het gebied 



 

rondom St Jozef en de Kadernota 2024, een vooruitblik naar toekomstige 

begrotingen. 

Ik wens u allen een plezierige en zonnige vakantieperiode toe; geniet er van.  

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Motie 'Veilige Kruisingen Centrum'  

 

"Ik ga er helemaal vanuit dat de wethouder weet, dat er inwoners zijn die al vele 

malen eerste hulp hebben verleend op deze kruising. Dat er inwoners zijn met 

uitzicht op deze kruising en hun ogen met regelmaat dichtknijpen als het weer 

bijna mis gaat. Dat ouders hun fietsende, schoolgaande kinderen alleen bij deze 

oversteekplaatsen bevelen af te stappen om lopend over te steken. Dat mensen 

naar aanleiding van de beantwoording van mijn schriftelijke vragen spijt hebben, 

omdat ze bijna-ongelukken niet hebben gemeld bij de gemeente. Ze waren al 

lang blij dat hun dierbare er alleen met een kapotte fiets en een dik blauw been 

vanaf kwam." 



 

Een inleidend stukje van mijn woordvoering naar aanleiding van onze motie, 

ingediend met de CU-SGP, Forum voor Democratie en De Lokale Partij in de 

raadsvergadering van 22 juni. 

We hebben het college gevraagd om te komen tot een concrete oplossing voor 

verbetering van de veiligheid, wat betreft de kruisingen met de Torenstraat. 

Voor alle verkeersdeelnemers, want ze worden door velen als onoverzichtelijk 

en onveilig ervaren. Wij begrijpen dat deze verkeersituaties lastig zijn. Dat 

verschillende inwoners en partijen, verschillende belangen en ideeën hebben. 

We zijn blij dat onze wethouder René Windhouwer wil kijken naar een 

onafhankelijke, professionele partij om dit goed te kunnen beoordelen.' 

Uiteindelijk werd onze motie unaniem gesteund. 

 

CDA-raadslid  

Pam van de Weijer 

  
 

Beleidskader Boerderijmolens 

In de commissievergadering van 15 juni jongstleden hebben we het 

'beleidskader Boerderijmolens' besproken. Met dit document heeft het college 

het kader geschapen waarin plaatsing van een boerderijmolen in het 

buitengebied mogelijk is. 

 

Het CDA is een groot voorstander van boerderijmolens. Ondernemers in het 

buitengebied, hoofdzakelijk boeren maar ook andere bedrijven, krijgen de 

mogelijkheid hun bedrijfsvoering jaarrond op een energieneutrale wijze te 

realiseren. Een boerderijmolen heeft als bijkomend voordeel dat het de druk op 

het elektriciteitsnet, de netcongestie, kan verlichten door lokaal niet alleen 

stroom op te wekken maar ook te verbruiken. Voor de ondernemer in het 

buitengebied kan een boerderij molen een uitkomst zijn. We moeten echter niet 

vergeten dat dergelijke molens door de maatschappij ook als hinderlijk worden 



 

ervaren. De verschillende stakeholders hebben daarover zo hun eigen 

zienswijze. 

Het is dan ook terecht dat het college oog heeft voor ecologische aspecten, 

omgevingseffecten en het beschermen, behouden en versterken van de 

landschappelijke en cultuurhistorische waarden in het buitengebied. Daarbij 

hoeft het een niet per se ten koste te gaan van het ander. 

Overigens is dit stuk niet zonder slag of stoot tot stand gekomen. De 

terinzagelegging heeft bij belanghebbenden tot een flink aantal reacties geleid. 

Een en ander heeft er in elk geval toe geleid dat het oorspronkelijke kader op 

een aantalpunten is gewijzigd en verbeterd. 

Uit reacties van diverse belanghebbenden is gebleken dat het aanvragen van 

een boerderijmolen binnen het huidige stelsel een complexe en tijdrovende 

bezigheid is. Met de inwerkingtreding van 'de Omgevingswet' (begin volgend 

jaar?) is de verwachting dat dit een stuk vlotter zal kunnen verlopen. Het is te 

hopen dat het college dit beleidskader zo spoedig mogelijk in het 

Omgevingsplan zal verwerken, waardoor een hoop frustratie bij de aanvraag 

van een boerderijmolen kan worden voorkomen.  

Het is de bedoeling dit beleidskader over 5 jaar te evalueren of, 'mocht daartoe 

aanleiding zijn', eerder. Het zou zo maar kunnen zijn dat dit eerder gaat 

plaatsvinden. Er gaan nu al stemmen op die menen dat een molen binnen het 

huidige kader niet op een rendabele manier kan worden geëxploiteerd. 

De tijd zal het leren... 

 

Niek van der Snoek 

CDA-commissielid 

 

 

 

 

      



  
 

 

Kadernota 2024: kijken wat wel kan 

De kadernota is een moment van vooruitkijken. We bespreken in de raad dan 

de hoofdlijnen voor het beleid van de gemeente.  

Het CDA ziet veel uitdagingen. In ons buitengebied, waar onze boeren door 

landelijk beleid in onzekerheid zitten. In de jeugdzorg, waar nog steeds heel 

veel jongeren aanspraak op moeten maken. En op de woningmarkt: onze 

starters en middeninkomens zitten in de knel. Tegelijkertijd zit de gemeente in 

een lastige financiële situatie. Een forse opgave dus. 

Het CDA staat voor een politiek van kijken wat wél kan. Door bijvoorbeeld lokaal 

en regionaal te werken aan een perspectief voor onze boeren en ons landelijk 

gebied, zodat boeren zoveel mogelijk kunnen blijven boeren. Door als 

gemeente meer out-of-the-box te denken wat betreft zorgbeleid. En door met de 

nodige creativiteit te kijken naar de woningmarkt. Daarom diende Lukas 

Rakhorst namens het CDA samen met de CU-SGP een motie in om creatief 

naar woonoplossingen voor starters te kijken. Dit door het makkelijker te maken 

een extra woning op een erf op perceel te realiseren. Deze motie is 

aangenomen.  

Een voorbeeld van hoe door te kijken wat wel kan, een stap in de goede richting 

kan worden gezet! 

Matthias Blankesteijn  

CDA-fractievoorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 



  
 

Herontwikkeling St. Jozef 

Voor de raadsvergadering van 22 juni stond de kaderstelling van de 

herontwikkeling van het nieuwe St. Jozef op de agenda. Iets waar al lang over 

wordt gesproken, maar nu ligt er een plan waar wij als raad wat van konden 

vinden. Dat gebeurde dan ook in de commissievergadering van 15 juni. Het is 

een ontwikkeling waarbij veel gebouwd gaat worden. Uiteindelijk zal dit er 

komen te staan: 

- 12 schoollokalen Het Baken 

- 4 ruimten voor kinderdagopvang en buitenschoolse opvang 

- Horeca en (activiteiten)ruimten 

- 77 appartementen Beweging 3.0 

- 28 appartementen 's Heeren Loo 

- 19 appartementen Philadelphia 

- 41 appartementen huurders WSN (waaronder appartementen in het 

monumentale Zusterhuis) 

Hiermee zal ook het Baken voldoende lokalen hebben om onder één dak school 

te kunnen zijn.  

Vragen waren er vooral over de beeldkwaliteit en de verschijningsvormen van 

de gebouwen. Wethouder Heutink- Wenderich gaf aan de raad met regelmaat 

te informeren over de verdere uitwerking van het plan. Ook vragen over het 

parkeren. In het plan is er weinig ruimte om langs de straat of op het terrein te 

parkeren. Aanvankelijk zou er ook een parkeergarage onder het complex 

komen, maar nu is er voor gekozen om de parkeerplaatsen af te nemen van het 

project Kerkplein. Hiermee wordt ook het vraagstuk van de parkeergarage 

Kerkplein vlot getrokken. 



 

Wethouder Heutink- Wenderich streeft ernaar om in december de voorstellen 

voor het bouwplan Het Nieuwe St. Jozef en Kerkplein gelijktijdig aan de raad 

aan te bieden. 

Uiteindelijk stemden alle fracties tijdens de raadsvergadering in met deze 

kaderstelling 

Harry Bokkers 

CDA-raadslid 

  
 

 

 

Examenactie  

Ook dit jaar waren er weer veel scholieren in onze gemeente geslaagd! 

Daarom hebben we als CDA bij veel scholieren een kaartje door de deur gedaan.  

Hing de vlag uit, dan hebben wij een kaartje bezorgd. Dus aan alle geslaagden: 

gefeliciteerd! 

  



  
 

 

 

De helden van de maand juni zijn de vrijwilligers van de Veluwe Wandeltocht 

Nijkerk! 

De Veluwe Wandeltocht is een prachtig evenement waar we trots op mogen zijn in 

onze gemeente. Het organiseren is altijd een hele organisatie, waar veel (vrijwillige) 

tijd in zit. Een goede aanleiding om deze helden in het zonnetje te zetten 

  

  
 

 

 

 


